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Interpellation från Sverigedemokraterna 
 

 

Till ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden 

 

 

I en artikel i Gefle Dagblad, 2021-08-30, vittnar två tidigare medarbetare på BB om en 

ohållbar arbetssituation, med arbetspass på över tolv timmar och personal utan rätt 

kompetens. Sverigedemokraterna oroas över situationen på Kvinnokliniken i Gävle.  

 

I artikeln påstås det att mer än fyrtio personer slutat under ett tidsspann på 1,5 år. De 

tidigare medarbetarna som uttalar sig i artikeln berättar om hur tiden inte räcker till och att 

patienter blir lidande, att personalen pressas till en punkt där de inte längre vill arbeta kvar 

och om en destruktiv och osund arbetsmiljö. 

 

Som förtroendevalda i regionens högsta beslutande organ har vi ett övergripande ansvar för 

arbetsmiljö och patientsäkerhet. 

  

Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande frågor till ordförande för 

hälso- och sjukvårdsnämnden: 

Delar regionrådet de tidigare medarbetarnas bild av situationen på Kvinnokliniken? 

 

Anser regionrådet att det är en bra lösning att personal på BB samtidigt ska ta hand om 

palliativa cancerpatienter? 

 

Avser regionen fortsätta med arbetspass på över tolv timmar? 

 

Finns det en framtagen handlingsplan för att åtgärda situationen och hur ser den i sådant fall 

ut? 

 

När förväntas situationen vara löst? 

 

 

Richard Carlsson  


